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 ראש עיריית רמת השרון  - מר אבי גרובר
הגברת שירלי פאר יגרמן – המנכ"לית העיריי

נכבדי 

 :לפקודת העיריות )א( לתוספת השנייה36שאילתה לפי סעיף 
פתרון למועדון הנוער אלי כהן שהוצע וייושם באחריות באצ'י אלקובי

רקע:

והפך לבית כנסת המשמש  יה מועדון נוער אלי כהןילפני למעלה משנה נפרץ בחסות העיר .1
מתפללים. 10פחות מ 

ה שמיד בתום החופש הגדול המצב יחזור לקדמותו לטובת ינאמר אז על ידי גורמים בעירי .2
הילדים

התקבלה החלטה לתת צ'אנס לפתרון שהחליטה עליו  – 2019בישיבת המועצה של מאי  .3
ויות של חברי מועצה )צחי שריב, טאהגברת באצ'י אלקובי. באותה ישיבה גם נאמר בהתב

שהפתרון טוב וייושם במהרה בתוך כשבועיים. –ה יבאצי אלקובי יעקב קורצקי וראש העירי

ישיבת מועצה.היום אנחנו כחודשיים מאז אותה  .4

 :יההשאלות לראש העיר

האם ציוד  יים סופית מבחינת השיפוץ ורכש הציוד החדש למקום?תהאם יישום הפתרון הס (1
של המועדון שנפגע בזמן הפעלת בית הכנסת והשיפוץ הוחלף או חודש לטובת 

 המשתמשים?

ים( מרוצים מהפתרון וסבורים שהוא צועיים באגף הרווחה )לא פוליטיקאהאם הגורמים המק (2
ייתן מענה לצרכי הנערים מבחינה מקצועית?

הופקע  –חדרים שבמועדון ואשר היה בשימוש הצוות  שניהאם זה נכון שחדר אחד מתוך  (3
במלואו לטובת אחסון ציוד בית הכנסת באופן אשר אינו מאפשר שימוש ע"י הנערים והצוות 

אפילו לא לטובת אחסון ציוד שלהם או גישה לארונות ומסכים שלהם?

המרכזי של המועדון בדיוק כפי שהם האם הנערים מקבלים בהגעתם לפעילות את החדר  (4
משאירים אותו בסיום פעילותם? ללא ציוד של בית הכנסת שנשאר שם?

 בכבוד רב
 חבר מועצת העיר ירון גדות, 

מטעם סיעת רמת השרון חופשית


